
Förvaltningsberättelse för 2018 avseende Järavallsvägens Samfällighetsförening 

Styrelse: 
Ordförande Rose-Marie Widolf-Kroon / 88 
Kassör Sven Gunnarsson / 60  
Sekreterare Mats Jönsson / 49 
Övriga ledamöter Fredrik Stenberg / 67 & Jacob Grimsberg / 66 
Suppleanter  /72 & Anna-Carin Barnard / Niklas Janneskog / 55 
 
Styrelsen har haft sju protokollförda styrelsemöten under året. Protokollet läggs ut på hemsidan till alla 
medlemmar efter varje styrelsemöte. Föreningsstämman hölls den 7/3 och närvarande var 25 personer och 22 
fastigheter var företrädda. 
 
Revisorer: 
Ordinarie revisorer Sabina Svensson-Röme / 75 och Bengt Grilling / 94, suppleant Ola Olsson / 78.  
 
Valberedning: 
Valberedning under året har varit Henrik Jönsson / 76 och Jens Sandringer / 64. 
 
Gemensamma ytor: 
Under året breddades samfällighetens parkeringar. Kommunen gav tillåtelse till att ta bort planteringarna så att 
varje parkering kunde breddas med 20 cm till gällande standard. Antalet parkeringar förblev oförändrat. Plattraden 
vid staketen togs även bort vilket underlättar utställning av soptunnorna. 
Torgdagar genomfördes den under våren och hösten med, som vanligt, arbete och lätt förtäring. Uppslutningen var 
god.  
 
Underhåll garage: 
Under året genomfördes inget underhåll på garagen.  
 
Ekonomi: 
Avgiften per fastighet har varit 2500 kr per fastighet. Den höjdes under 2017 till 2 500 kr per fastighet från 2 000 kr. 
Trots en mild vinter med låga snöröjningskostnader så blev det en förslut vilket förklaras av breddningen av 
parkeringarna. 
 
Framtiden 
Styrelsen kan under året inte se några större åtgärder som behövs. Det mest trängande är kanske en översyn av 
stenläggningen och vissa korrigeringar av ojämnheter och hål. 
 
Övrigt: 
Hemsidan www.jaravallsvagen.se är i fullt bruk och uppdateras kontinuerligt. Medlemsförteckningen, som är 
lösenordsskyddad, har uppdaterats löpande under 2018. 
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Rose-Marie Widolf-Kroon 
Ordförande Järavallsvägens Samfällighet 


